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Dagordning
1. Inför KSAU möte 18 maj 2022:
• Samtal om samrådsformatet. Göra en utvärdering efter de gångna 4 

åren. Vi anser vi ska fortsätta men att formen ska bli mer dialogmöte KS 
och KSAU enligt beslut från KF 3,5 år sedan (KS/2018-0526). Beslutet 
är att årligen hålla minst två möten; i syfte att diskutera Kosteröarna 
som ett levande samhälle och därtill viktiga frågeställningar. Vi har 
behov att förstå om det är hela samhället man vill stötta eller är det 
enbart en turistnäring.Vad har KSAU för roll i den kommunala 
organisationen? Skulle det vara bättre att vi har åtminstone ett möte 
med KS där alla partier finns representerade. Är KSAU verkligen den 
rätta. En ingång är att fråga dom vad har för önskan vision om 
samråden. Ställa frågor som de själva får svara på. 

• Frågan om vattentjänstlagen och hur det kommer att hanteras framöver. 
Krävs samarbete och ansvar. Fråga hur §6 tolkas i kommunen. 

• Vad händer i Filjestadsärendet, finns det andra planer för byggande på 
Koster, finns det några andra planer; Vettnet, Torget mm hur kan vi vara 
behjälpliga? Eller snarare kan vi få loss kommunal mark för att bebygga.

• Infrastruktur för besöksnäringen - tex toaletter i hamnar, städning, 
bemanning av linfärja. Hur kan vi samarbeta kring behoven. Hur tänker 
kommunen kring den ökande turistströmmen. Finns det möjligen en 
övre gräns för antal turister. 

2. Kosternämndsvalet hösten 2022.
• Ett samtal kring om KN verkligen behövs och vilket värde har den för 

utvecklingen på ön. Vi är eniga i att den demokratiskt valda organisation 
är viktigDet är viktigt att vi kommunicerar vad KN är och publicerar 
något på Facebookgrupperna på Koster. Med uppmaning att få folk att 
gå till val. Göran Larsson och Göran Lyth tar fram röstlängd och Helena 
text till första sidan. Resultatet skickas direkt till ”Notarius Publicus” 
Jacob Ceder. Maria W ställer en fråga till de som sitter just nu i KN kring 
om man vill vara med eller inte. Material ska vara klart innan sommaren, 



senast 21 juni, ev hålls ett möte då för att säkerställa de sista. Obs kom 
ihåg att det bara är framtiden man kan förändra!

3. Nästa möte 21 juni på naturum kl. 17-19.


